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PROCES  VERBAL 
 
 
 
     Sedinta a fost convocata de primarul comunei Tia Mare ,d/l Gulie Virgil,prin dispozitia 
nr.362 /14 11 2022, cu participarea fizica a consilierilor locali. S-a desfasurat a 40-a sedinta 
din cel de-al 8-lea mandat al Consiliului Local Tia Mare. 
Din consultarea condicii de prezenta,rezulta ca din cei 9 consilieri in functie sunt prezenti 
toti,fiind intrunit cvorumul necesar prevazut de lege pentru adoptarea proiectelor  de 
hotarare  de pe  pe ordinea de zi a  sedintei.Apoi, secretarul  Consiliului local ,Mioara 
Zegheanu , da citire procesului verbal incheiat in sedinta anterioara a Consiliului local si 
nefiind obiectii, se supune la vot si se aproba. 
Din partea compartimentelor de specialitate participa la sedinta: Sirbu Florentin. 
Preia lucrarile sedintei Catalin Raducea  , presedintele de sedinta; prezinta ordinea de zi apoi 
supune la vot ordinea de zi care se aproba cu votul tuturor consilierilor. 
Punctul nr.1 – depunerea juramantului de catre consilierii declarati supleanti ale caror 
mandate au fost validate de Judecatoria Corabia. Acestia au fost convocati pentru a participa 
la sedinta Consiliului local in vederea depunerii juramantului . Ia cuvantul secretarul general 
al comunei,Mioara Zegheanu care da citire Incheierii nr.1055 / 26 10 2022 pronuntata de 
Judecatoria Corabia in dosarul nr.2727/213/2022 , avand ca obiect – validare mandate 
consilier local; astfel, se constata ca instanta a admis sesizarea secretarului general al 
Comunei Tia Mare privind validarea mandatelor consilierilor locali supleanti si a dispus 
validarea mandatelor de consilier local pentru domnii Nicolaescu Felix, Miu Catalin Lilian, 
Degeratu Marius Florentin, Costica Marian,propusi de PSD. Urmeaza apoi depunerea 
juramantului de catre consilierii ale caror mandate au fost validate; pe rand, domnii 
Nicolaescu Felix, Miu Catalin Lilian, Degeratu Marius Florentin, Costica Marian dau citire 
juramantului . 
Urmatorul punct pe ordinea de zi : proiectul de hotarare initiat de primarul Comunei Tia 
Mare, referitor la completarea comisiilor de specialitate ale Consiliului local Tia Mare; 
primarul da citire proiectului de hotarare apoi secretarul general, face urmatoarele 
precizari: în functie de numarul membrilor consiliului,un consilier poate face parte din cel 
putin o comisie si din cel mult 3 comisii,dintre care una este comisia de baza. 
Intrucat un numar de 4 consilieri locali ( Bocai Marius, Pirvu Eugenia,Nedelea Marian 
Florentin,Miu Vladimir)  si-au dat demisia in luna octombrie 2022 , Comisiile de specialitate 
ale Consiliului local Tia Mare au functionat incomplete fiind  intrunit cvorumul pentru 
adoptarea avizelor de specialitate pentru proiectele de hotarare initiate. 
Prin Incheierea nr.1055 / 26 10 2022 Judecatoria Corabia a validat mandatele consilierilor 
locali supleanti in Consiliul Local Tia Mare pentru Nicolaescu Felix, Miu Catalin Lilian, 



Degeratu Marius Florentin, Costica Marian .In consecinta, comisiile de specialitate pot fi 
completate , dupa depunerea juramantului de catre consilierii locali supleanti ; nemaifiind 
alte discutii, presedintele de sedinta Catalin Raducea supune la vot proiectul de hotarare si 
acesta este aprobat cu votul tuturor consilierilor. Urmatorul punct : proiectul de hotarare 
initiat de primarul comunei,cu privier la rectificarea bugetului local al comunei Tia Mare, 
modificarea si completarea Listei obiectivelor de investitii  publice  pentru anul 2022 , 
utilizarea sumei de 200 mii lei din excedentul bugetului local al Comunei Tia Mare pentru 
investitia ” Recompartimentare si extindere acoperis la Primaria Tia Mare, judetul Olt”; 
primarul prezinta proiectul de hotarare apoi din partea compartimentului 
financiar,Florentin Sarbu prezinta raportul de specialitate; astfel, cf.adresei transmise de 
AJFP Olt ni s-a alocat din sume defalcate din tva pentru echilibrarea bugetelor locale suma 
de 200 000 lei ; rectificarea bugetului se va realiza astfel: se va dimnua suma de la consolidari 
monumente cu 5 mii lei si se va suplimenta sum apt.materiale de curatenie ; se va suplimenta 
cu  100 mii lei  la cap. Iluminat public si electrificari rurale si se va suplimenta cu 100 mii lei 
cap. Salubritate ; contabil,Florentin Sarbu mai mentioneaza – Lista investitiilor publice pe 
anul 2022 ,ce constituie anexa  la buget se va modifca in sensul ca se va diminua suma 
prevazuta pentru construirea remizei psi cu 200 mii lei pentru realizarea unei noi investitii; 
intervine primarul – sunt mari probleme la terasa de la primarie; s-a incercat izolarea cu 
diverse materiale dar nu se poate remedia si sunt infiltratii de apa in sala de sedinte de la 
parter; s-a luat legatura cu specialist si una din recomandari a fost aceea de a se acoperi acea 
terasa ; in acest sens se va recompartimenta acea terasa, se vor construe pereti si astfel se va 
mari si sediul primariei cu alte birouri ; lucrarea efectiva nu poate fi inceputa acum fiind 
sezon rece dar putem demara cu intocmirea documentatiei,obtinerea de avize urmand a fi 
terminata anul viitor; nemaifiind alte discutii,proiectul de hotarare este supus la vot si 
aprobat cu votul tuturor consilierilor. Urmatorul punct: proiectul de hotarare initiat de 
primarul comunei,cu privire la aprobarea sumelor necesare pentru Sarbatoarea Pomului de 
craciun; primarul prezinta proiectul de hotarare; contabilul precizeaza : avem in bugetul 
comunei sumele necesare pentru a se achizitiona mici cadouri pentru Craciun; costurile ar fi 
in jur de 70 lei de copil ; primarul- se va face achizitie pe SEAP ; in fiecare an s-a incercat 
oferirea unor mici cadouri de craciun,atat cat a permis bugetul; suma fiind bugetata, 
presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat cu votul tuturor 
consilierilor. pe ordinea de zi se mai afla proiectul de hotaarre ref.la aprobarea sumei de 
5000 lei pentru ilimnatul festiv in comuna; primarul prezinta proiectul de hotarare; contabil- 
suma se va folosi pentru achizitionarea unor ornamente, becuri in vederea realizarii unui 
iluminat festiv in comuna ; primarul – mai sunt materiale si de anul trecut iar pe fondul crizei 
energetice iluminatul nu va mai fi ca in anii trecuti dar de sarbatori cetatenii se vor bucura 
de ceva festiv; se va completa ce exista de anul trecut; proiectul de hotarare este apoi supus 
la vot si aprobat cu votul tuturor consilierilor.La discutii – contabil- a fost primita adresa de 
la Scoala Tia pentru achizitionarea unui copiator din subventiile pe care le au din cheltuieli 
materiale; achizitia se va face de catre Scoala Tia; alta discutie- primarul – avem deficit la 
salariile asistentilor personali ;pana in present din bugetul nostrum a fost suportat un 
procent de 16% pentru plata acestor drepturi desi de la bugetul de stat ar trebui asigurat un 



procent de 90%; primarul-am solicitat sume ,deocamdata nu avem restante la plata salariilor 
dar numarul asistentilor a crescut; din buget trebuie asigurate multe drepturi – salarii, 
vouchere de vacanta,tichete, bani de concediu ; nu putem refuza angajarea atat timp cat vin 
cu acord de la DGASPC pentru asistent personal.O alta discutie-contabil – in legatura cu 
sumele aprobate pentru parohii, doar Parohia Tia a facut achizitia, a adus documente 
justificative; o problema este la Parohia Potlogeni ca nu poate cheltui suma aprobata intrucat 
biserica are un regim aparte; pardoseala ce urma sa fie inlocuita trebuie sa respecte anumite 
conditii; o solutie ar fi declararea sa ca monument istoric dar este nevie de multe avize si 
aprobari, vom vedea; O alta discutie-Stoian Florentin – in legatura cu iluminatul noaptea ; 
sunt cetateni care s-au plans ca nu se aprinde mai devreme; primarul s-a convenit ca 
iluminatul sa se aprinda seara la ora 22,00 si la ora 4,00 sa se stinga; trebuie sa facem sin oi 
economii avand in vedere costurile foarte ridicate la energia electrica; trebuie facut ceva 
pentru reducerea consumului la public; fiecare acasa face economii asa se impune si la 
primarie ; se va cauta o solutie ; Papa Milian – sunt tot felul de discutii dar trebuie facute 
economii ;primarul – in perioada 15 decembrie- 15 ianuarie iluminatul va fi normal ,pentru 
Sarbatorile de iarna. 
Ordinea de zi fiind epuizata,presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 
Drept pentru care am incheiat prezentul process verbal. 
 
Presedinte de sedinta 
Raducea Catalin  

Secretarul Consiliului Local Tia Mare, 
Mioara ZEGHEANU 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


